
From sunlit murals to cozy café corners, from cheeky poses to evening indulgence, Chongqing
offers a day full of charm, fun, and memories that sparkle long after the sun sets.
重庆一日，尽享精彩—打卡文艺街拍，品味夜市烧烤，每刻都充满欢笑。

这些美好记忆，入夜后依然闪亮。

快乐至上·重庆猛男之约快乐至上·重庆猛男之约

GIRLS JUST WANNA HAVE FUNGIRLS
 JUST WANNA HAVE FUN

BBQ, Laughter, and City Nights
烧烤・欢笑・夜色

A Girls’ Getaway to Chongqing



Sleep in and savor a leisurely breakfast before getting ready at your own pace. At 11:00 AM, your tall, broad-
shouldered guide will meet you at your downtown Chongqing hotel, greeting you with a warm smile and a
thoughtful gesture to set the tone for a day full of style, laughter, and unforgettable moments.
*Note: Complimentary pickup is provided from downtown Chongqing hotels. Guests staying outside this area are welcome to contact
us for personalized arrangements.

Explore Guanyinqiao, snapping photos at colorful murals, trendy boutiques, and chic local stores. Pause at
one of the district’s Instagrammable cafés for coffee and light bites, with your guide joining in for a few
playful shots that add a flirty spark✨ to your morning.
*Recommendations: 栗风, Ditto Garden, 碳 Carbon, or 欧嘎彼咖啡合作社

Next, enjoy a two-hour curated photoshoot in Guanyinqiao, designed to capture glamorous, candid, and
magazine-worthy portraits. With your guidejoining in, every shot becomes a fun, flirty, and lasting memory.

As evening falls, your guide drops you off at a one-of-a-kind BBQ experience, where attentive, well-built
waiters serve you at your table while delicious meats are grilled right before your eyes. Order at your leisure
and savor every bite — the combination of exquisite food, artful presentation, and thoughtful service makes
this an evening you won’t soon forget.
*Note: Dinner cost is separate, starting from 150 RMB per person

Finally, after an evening of indulgence, you are chauffeured back to your hotel, ending a day designed to
make you feel seen, celebrated, and absolutely unforgettable.

*Kindly Note: Your guide will give you privacy during meals. If you’d enjoy their company, you’re most welcome to invite them along by
covering their meal.

Sip, Snap, and Savor Every Moment

*The tour itinerary is subject to adjustments based on weather, road conditions and clients health status. Your comfort and safety are our top priorities. 行程可能会根据天气、路况和客户的健康状况进行调整。您的舒适和安全是我们的首要任务。
**The images shown are for illustration purposes only. 行程中所使用之照片仅供参考。 

睡到自然醒，悠闲享用早餐后从容整装。上午11点，您高大挺拔的向导将莅临重庆市区酒店，以温暖笑容与贴心细节
开启这场充满格调的旅程。接下来的每一刻都将是笑声与惊艳交织的难忘时光。
*温馨提示: 重庆市中心酒店提供免费接送服务，其他区域住宿贵宾可联系定制专属接送方案。

在观音桥漫步，在色彩斑斓的涂鸦墙、时尚精品店和别致的本地店铺前拍照打卡。中途在一家适合发Instagram的咖
啡馆小憩，喝杯咖啡，吃点小食，您的向导还会加入进来，为您拍几张俏皮的照片，为清晨增添一抹浪漫的闪亮✨。
*推荐: 栗风, Ditto Garden, 碳 Carbon, or 欧嘎彼咖啡合作社  

随后，在观音桥开启两小时精品旅拍，捕捉迷人、自然且堪比杂志大片的肖像，让这些照片成为您旅程结束后仍能长

久珍藏的回忆。向导全程陪伴，帮助您拍出有趣、✨浪漫且难忘的瞬间。  

当暮色降临，您的向导将带您前往一场别具一格的烧烤盛宴。在这里，健硕周到的侍者会在您桌边现场烤制美味肉

品，让您亲眼见证食材在火焰中蜕变的诱人过程。您可以随心点单、畅享美味——精致的餐品、考究的呈现与体贴的
服务相互交融，必将成就这顿令人回味无穷的晚餐体验。
*备注: 用餐费用自理，人均消费150元起 

最后，在尽情享受了这个夜晚后，专车会将您送回酒店，为这充满被关注、被宠爱、绝对难忘的一天画上完美句号。

温馨提醒：您的向导将在用餐时为您保留私人空间。若您希望其陪同用餐，仅需承担向导餐费即可邀请其共进美食。

品味·留影·尽情享受



No. of Pax
人数 

Price/pax (SGD)
价格/一人

1 SGD 931

2 SGD 575

4 SGD 480

6 SGD 358

8 SGD 373

10 SGD 352

Price includes:
Private transportation
Muscular handsome guide
2hr photoshoot session
BBQ restaurant reservation

Price excludes:
Meals
Voluntary tipping

*For holidays such as New Year's Day, CNY, Labour Day,
and China National Day, separate inquiry is required.

🌶️Spice & Shine Squad Tips: Bring a pair of heels just for the photos — Chongqing’s slopes aren’t heel-friendly, but your
pictures will thank you!
🌶️ 辣妹出行小贴士：带上一双专为拍照准备的高跟鞋——重庆的坡道虽不友好，但你的美照绝对值得！

价格包含： 

私人交通用车

帅哥向导

2小时摄影环节

烧烤餐厅订位

价格不包含： 

餐食

自愿小费

*元旦、春节、五一，中国国庆等假期期间，

需另外询价。

PRICE LISTPRICE LIST价目表价目表

Due to COVID-19/Influenza travel restrictions, local/religious festivals, public holidays, weather conditions, technical transportation issues, natural disasters, etc., The Wandering Lens reserves the right to adjust the itinerary and hotel
arrangements when necessary. As all transportation, meals, and activities are pre-booked, any participant who chooses to leave the group mid-trip will be considered as voluntarily forfeiting the itinerary, and no refunds will be provided.
Note: If the tour is affected by the above issues, refunds or replacements will not be provided. We appreciate yourunderstanding and look forward to providing you with a memorable travel experience!

免责声明：因COVID-19/流感疫情防控、当地或宗教节庆、公共假期、天气状况、交通技术问题、自然灾害等不可控因素，The Wandering Lens保留根据实际情况调整行程及酒店安排的权利。由于所有交通、餐饮及活动均需提前预订，若旅客在行程中
途选择自行离团，将被视为自愿放弃行程，费用不予退还。

如因上述不可抗力因素导致行程受影响，恕不提供退款或替代方案。敬请理解，并感谢您的支持！我们期待为您带来一段愉快的旅行体验。


